

Indications: For oral use in treatment of bacterial scours and respiratory infections in calves.

Dosage and Administration:

To reduce the development of antimicrobial resistance and maintain effectiveness, use this antibiotic prudently and for the shortest duration required to achieve the desired clinical outcome.

Dosage per day:

Calves up to 50 kg	1 Tablet
Calves 50 to 100 kg	2 Tablets
Calves 100 to 150 kg	3 Tablets
Calves 150 to 200 kg	4 Tablets

For calves over 200 kg of body weight, increase dose one tablet per 50 kg. Repeat daily until respiratory symptoms and/or scouring has stopped. If no improvement is seen after 3-4 days, the diagnosis should be re-evaluated.

Warnings: Treated animals must not be slaughtered for use in food for at least 10 days after the latest treatment with this drug. Do not use in lactating dairy cattle. Sulfonamides can cause allergic reactions in sensitized individuals. When handling the product, avoid inhalation, oral exposure and direct contact with skin or eyes. Keep out of reach of children.

Storage: Store at room temperature (15-30°C).

(L)
EXP



**20 TABLETS
20 COMPRIMÉS**
DIN 00118435

Pr **Calf Scour Tablets**

Veterinary use only / Usage vétérinaire seulement
Antibiotic / Antibiotique

Each tablet contains / Chaque comprimé contient :

Chlortetracycline Hydrochloride / Chlorhydrate de chlortétracycline	125 mg
Sulfamethazine / Sulfaméthazine	2.5 / 2,5 g
Nicotinic Acid / Acide nicotinique	100 mg
Vitamin A / Vitamine A	62500 IU / UI
Vitamin D / Vitamine D	6250 IU / UI

Warnings : See the side panel for complete warnings
Mises en garde: Voir le panneau lateral pour les mises en garde complètes.

Manufactured by / Fabriqué par
Dominion Veterinary Laboratories Ltd.
Winnipeg, Manitoba R3E 3A1

Prepared For / Préparé pour
Interprovincial Cooperative Limited under licence
La Coopérative Interprovinciale Limitée sous licence
Saskatoon, Canada S7K 3M9 ©TMC Distributing Ltd.

Indications : Médicament oral pour le traitement de purgation bactérienne et d'infections respiratoires.

Posologie et mode d'administration :

Pour réduire le développement de résistance aux antimicrobiens et maintenir l'efficacité de cet antibiotique, l'utiliser avec prudence et pendant la plus courte durée de temps requise pour obtenir le résultat clinique attendu.

Posologie par jour :

Veaux de 50 kg ou moins	1 comprimé
Veaux de 50 à 100 kg	2 comprimés
Veaux de 100 à 150 kg	3 comprimés
Veaux de 150 à 200 kg	4 comprimés

For veaux pesant plus de 200 kg de poids corporel, ajouter 1 comprimé par 50 kg de poids. Répéter quotidiennement jusqu'à ce que les indices respiratoires ou/et de diarrhée soient arrêtés. S'il n'y a pas d'amélioration pendant 3 à 4 jours, redéterminer le diagnostic.

Mises en garde : Les animaux traités ne doivent pas être abattus à des fins alimentaires dans un délai d'au moins 10 jours après le dernier traitement avec ce médicament. Ne pas utiliser chez les vaches laitières en lactation. Les sulfamidés peuvent causer des réactions allergiques chez les individus sensibilisés. Lors de la manipulation du produit, éviter l'inhalation, l'exposition orale et le contact direct avec la peau ou les yeux. Garder hors de la portée des enfants.

Entreposage : Conserver entre 15 et 30°C.

®Marque déposée
©Reg. T.M.